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前言

　　新托福考试，即TOEFLiBT（Internet-BasedTest），将听、说、读、写四部分有机地结合在一起，
全面考查考生的语言技能和沟通能力。
要训练和提高这些能力，考生必须首先掌握好听、说、读、写四方面最重要的语言点。
而这些听、说、读、写的重要语言点正是“新托福考试必备”丛书所要重点论述的。
抓住了必备关键的语言点，也就抓住了新托福考试的命脉，抓住了成功。
　　本书作者根据自己多次参加新托福考试的实战经验，以及从事新托福的教学实践和对新托福考试
的深入研究，在成功培养社会各界考生，包括广大高中生、大学生、社会考生等众多考生留学海外名
校的基础上，将多年新托福培训经验和亲身实战经验整理出书、希望有志留学深造者能借助此套丛书
“战胜”新托福考试（IBeatTOEFL），为未来的事业插上腾飞的翅膀。
　　本丛书包括听、说、读、写四个分册，即《新托福听力集训》、《新托福口语集训》、《新托福
阅读集训》、《新托福写作集训》。
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内容概要

本书提供了新托福听力训练技巧和听力考试中常出现的会话和讲课段落的分类整理；提供了最近几年
新托福听力真题考经，并配有录音文稿；提供了最近几年新托福听力高频词汇。
     本书提供了新托福考试真题考经，使考生如亲临考场一样，获得亲身体验和提高。
所有新托福真题考经均为作者根据新托福多次实战经历和多年教学实践经验精心打造而成。
     本书的实战演练及真题考经，均提供了专业打造的满分答案，供考生自我测评，做好充分准备，从
而在考场上使自身水平发挥得更加完美。
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章节摘录

　　Now, the first step is to develop, a hierarchy by breaking the problem down into itscomponents, and then
prioritizing the components, as youll see.Now theres some AHP software out there that lets you do the math, but
Im not gonnaget into that level of detail now. The important thing that I want to talk about is not themathematics of
it so much as the concept.I, I want you to understand the logic behind Analytic Hierarchy Process and the
basicapproach.OK...so uh, lets say, if I was trying to buy a house, a house is actually a pretty goodexample. Its not a
good example for a business class, necessarily, but itll certainly dofor today.You, you start with your main goal. An
then you break it down into smaller parts. Allright...so uh, taking our example of, of buying a house... I would have
to determine thegoal for the house-hunting effort, uh choose the house that would be uh, ...most, well,the best fit
for my family. What would be your goal in trying to find a house？
 Well, uhlets just say, make the best choice in, in buying a new house. Now, now thats the goal.So now that youve
established a goal, you establish your criteria. And urn, undercriteria I would list for me what were the important
factors that will influence thedecision. And...they would be things like uh, like the cost. And, uh what else？
 Uh,location. Location, I think, would typically be one in most of our models, and maybeone more. How about
floor plan？
——The layout of the rooms. So, so we have cost,location, floor plan...those might be our key criteria for choosing
a house.
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编辑推荐

　　必须掌握的备考关键词；必须熟悉的真题覆盖面；必须知道的答题技巧和策略；必须实战演练的
全新真题考经；助考生成功登顶新托福考试巅峰!
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